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Bedömningen i promemorian, att det på sikt bör vara möjligt att använda 

fossilfria elektrobränslen, anser Region Stockholm i grunden är positivt. 

Framför allt i perspektivet att det är svårt att driva långdistanssjöfart eller 

tung trafik med hjälp av enbart batterier. Tillväxt- och 

regionplanenämnden vill dock tillägga att eftersom användningen av 

elektrobränslen på kommersiell basis ligger så pass långt fram i tiden, ca 10

år, blir nyttan av att använda elektrobränslen i ett lagförslag på 

reduktionsnivåer fram till år 2030 möjligen låg. 

Tillväxt- och regionplanenämnden ser också positivt på förslaget att enbart 

certifierad palmolja med låg risk för indirekta växthusgasutsläpp tillåts, 

som ett steg i att motverka avverkning av regnskog, men även för att 

stimulera inhemsk produktion av biodrivmedel. En ökad produktion av 

biogas ses som en viktig regional åtgärd i klimatomställningen. 
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